
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 850
van CELIA GROOTHEDDE
datum: 22 september 2022

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Overtal in kinderopvang  -  Evolutie

Graag een antwoord op volgende vragen aan de minister. Graag telkens de gevraagde 
aantallen en percentages met een opsplitsing per provincie, centrumstad en Brussel.

1. Hoeveel kinderopvanginitiatieven ontvingen klachten én meldingen over het te 
weinig aanwezig zijn van kindbegeleiders (overtal) voor het aantal kindjes van 2015 
tot nu? 

2. Hoeveel kinderopvanginitiatieven kregen een opdracht tot inspectiebezoek van de 
Zorginspectie na een melding of klacht over overtal van 2015 tot nu? 

3. Bij hoeveel kinderopvanginitiatieven bij periodiek bezoek van de Zorginspectie 
registreerde/merkte de Zorginspectie tekorten op voor overtal en pedagogie 
(opgesplitst) van 2015 tot nu? 

4. Hoeveel kinderopvanginitiatieven werden ondanks een advies tot handhaving van de 
Zorginspectie niet in een handhavingstraject opgenomen van 2015 tot nu? 

5. Hoeveel kinderopvanginitiatieven werden ondanks een advies tot handhaving van de 
Zorginspectie voor tekorten door overtal en pedagogie (opgesplitst) niet opgenomen 
in een handhavingstraject van 2015 tot nu?

6. Graag een overzicht van alle kinderopvanginitiatieven die in een handhavingstraject 
zitten en zaten, van 2015 tot nu, met telkens de reden van tekorten gemeld door 
Zorginspectie (advies handhaving en verderzetting handhaving) of door het 
klantenbeheer van Kind en Gezin of de redenen van gevaar. 

1. Hoeveel kinderopvanginitiatieven bleven open na een advies van schorsing door 
Zorginspectie van 2015 tot nu? 

Elke vraag graag apart opgesplitst per jaar, kwartaal, provincie, centrumstad en Brussels 
Hoofdstedelijk Gewest. Daarnaast graag apart per vraag eveneens per jaar en kwartaal 
een overzicht met opsplitsing per type opvang (dit laatste met name per 
vergunningstype, grootte van de opvang, subsidietrap).



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 850 van 22 september 2022
van CELIA GROOTHEDDE

1. Op basis van de huidige beschikbare data kan volgende spreiding van de 
geregistreerde contacten m.b.t. het onderwerp ‘De kinderbegeleider - Inzet - 
aantal aanwezige kinderen’ sinds 2016 tot en met eind september weergegeven 
worden, per sector/jaartal en type melding. Verdere opsplitsing voor gevraagde 
criteria subsidietrap ed. zullen beschikbaar zijn op basis van de toekomstige op te 
leveren systeemintegraties.

 
Een spreiding op basis van postcode geeft volgende evolutie weer op basis van 
postcode en het onderwerp ‘De kinderbegeleider - Inzet - aantal aanwezige 
kinderen’

Antwerpen
Brusse

l
Limbur

g
Oost-

Vlaanderen
Vlaams-
Brabant

West-
Vlaandere

n
Eindt
otaal

2016 53 16 16 48 73 40 261
2017 42 29 17 78 56 43 270
2018 70 27 10 64 68 45 284
2019 62 33 9 46 44 35 233
2020 19 10 7 24 29 20 109
2021 25 11 9 19 31 12 107
2022 51 22 13 56 36 43 232
Eindt
otaal 322 148 81 335 337 238 1496

Noot: excl. klachten en meldingen over organisatoren, niet gekende voorzieningen, lokaal 
loket KO, Kleuteropvang, groepsopvang samenwerking

2. Opdrachten voor inspectiebezoeken worden meestal gegeven op basis van meerdere 
elementen en Opgroeien houdt geen afzonderlijke registraties bij van categorieën die 
reden tot opdracht zijn.  





Aantal keer tekort op inzet personeel (uitgesplitst per regio/centrumsteden).  De kolommen met label (leeg) zijn de tekorten in de niet-
centrumsteden.



Aantal keer tekort op inzet personeel (uitgesplitst per type voorziening)

Bijkomende uitsplitsing per grootte kan niet worden aangeleverd.



Aantal keer tekort op pedagogisch beleid (uitgesplitst per regio voorziening)



Aantal keer tekort op pedagogisch beleid (uitgesplitst per type voorziening)



De data gaan van 05/2015 tot 9/9/2022. Hierin zijn opgenomen: alle verslagen waar een tekort in de cluster pedagogisch beleid is 
geformuleerd of een 1-score bij MeMoQ werd gegeven. Enige beperking hier is dat voor de periode 1/6/2022 tot 9/09/2022 de 1-scores 
MeMoQ niet opgenomen zijn. Dit gaat over niet veel scores want waar er een tekort in de cluster pedagogisch beleid was, werd het 
verslag wel opgenomen in deze data en 1-scores zonder dergelijk tekort zijn in de minderheid.



4. Hier verwijzen we naar de cijfers gegeven in de parlementaire onderzoekscommissie. 
IN 2019 werden 4 adviezen niet gevolgd, in 2020 3 en in 2021 4. In 2022 (tot eind 
september) werd alles gevolgd.  

5. Opgroeien beschikt niet over deze gegevens. 

6. Een overzicht werd aangeleverd aan de parlementaire onderzoekscommissie. 
Opgroeien kan geen info aanleveren over individuele dossiers.


